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 馬來西亞砂勞越人，與妻子芬祥育有兩男一女並兩個孫孩 

 早期於新加坡神學院接受神學裝備，後於美國加州 Biola University 先後取得 

「婚姻家庭碩士」以及「教牧學博士」學位 

 曾擔任新加坡神學院訓導主任，後為美國加州洛杉磯國語浸信會國語牧師 

 前為美國賓州基督使者協會事工總主任 

 近三十多年來於東南亞、北美、中美、南美、非洲、大洋洲與歐洲等 40 個國家 

從事宣教事工、社區事工、神學教育工作，以及教會領袖培訓；亦常應邀主領信仰 

生活聚會、退修會、差傳會、佈道會、培靈會、婚姻家庭講座，以及講壇演練室等  

 現於海內外七間華人神學院擔任客座教授 

 目前為世界華人福音事工聯絡中心(世界華福)總幹事 

 
 Born in Sarawak, Malaysia; married Daisy Kiew with two sons and one daughter and two 

grandchildren 

 First trained at Singapore Bible College (SBC), and then in Biola University, USA with two 

degrees - MA in Marriage and Family as well as Doctor of Ministry 

 Was Dean of Students at SBC, and the Mandarin Pastor at Mandarin Baptist Church of Los 

Angeles,  California, USA 

 Was the Director of Ministries, Ambassadors for Christ Inc., Paradise, Pennsylvania, USA 

 Has been preaching at various conferences and teaching in areas of marriage and family 

life enrichment, parenting skills, effective communication, leadership and management, 

and Preaching Labs, etc. throughout 40 countries in South East Asia, North America, 

Central America, South America, Africa, Pacific Oceania and Europe since 1982 

 Currently serves as Adjunct Professor of seven overseas Chinese theological seminaries 

 Currently serves as General Secretary of Chinese Coordination Centre of World 

Evangelism (CCCOWE) 

 


